
دستگيري چند فوتباليست در مهماني فرحزاد
در پ��ي انتش��ار خب��ر دس��تگيري چند 
فوتباليس��ت در مهمان��ي فرح��زاد؛ 
محمدحسين حميس��ي، رئيس حراست 
فدراس��يون فوتبال گفت: »فعلًا در حال 
پيگيري هس��تم. هنوز براي ما مشخص و 
قطعي نشده است كه آيا واقعاً فوتباليستي 
در آن مهماني حضور داشته است يا خير. ولي اگر اينطور باشد مطمئناً 
با خاطيان از طريق قانون برخورد جدي را انجام خواهيم داد. با دوستان 
هم كه صحبت مي كردم از هيچ چيز به صورت قطعي مطلع نبودند. 
ديده ام كه نام هايي مثل م.م يا پ.ص در رسانه ها گفته مي شود اما هنوز 
حتي اين نام ها هم تأييد يا تكذيب نشده است. ما هم نمي خواهيم با 
آبروي كسي بازي كنيم. فقط مي دانم ملكي كه اين مهماني در آن 

انجام شده پيش از اين تحت اجاره يك فوتباليست بوده است.«

زخم كج سليقگي به بدنه اقتصاد مقاومتي
لباس ها را كه نگاه مي كني بي اختيار مي گويي كدام نابلدي اين طرح 
را داده و كدام ناواردي آن را دوخته است. حتي سري دوز هاي چهارراه 
سپه هم بهتر از اين مي توانس��تند مانتوهاي بانوان المپيكي ايران را از 
زير دوخت در بياورند. كت و شلوار مردان المپيكي را هم كه نگو به طور 
حتم حراجي هاي ميدان امام حس��ين)ع( و انب��وه دوزان باب همايون 
بسيار بهتر و ظريف تر مي توانستند براي ملي پوشان كاروان كشورشان 
در المپيك ريو لباس تهيه كنند. از ست هاي ورزشي زيروروي چيني 
هم كه نگوييم بهتر است. خيلي بهتر از اينها را مي شود در منيريه خودمان 
پيدا كرد. حداقل واليبال ايران با پوشيدن توليدات يك شركت داخلي در 
معتبرترين سطح واليبال دنيا اين را ثابت كرده كه مي شود رو به توليدات 
داخلي آورد. سؤال اينجاست كه مسئولان كميته ملي المپيك چه معجزه 
و تفاوتي در توليدات شركت لي نينگ چين ديده اند كه اينگونه خنجر 
برداشته و بر بدنه اقتصاد مقاومتي زدند. البته وقتي تمام كارها به دقيقه 
90 مي رسد و بدون برنامه ريزي انجام مي شود جز اين هم نمي توان انتظار 
داشت. اين چند سطر تمام آن چيزي نيست كه مي توان از مراسم ديروز 
رونمايي از البسه كاروان ورزشي ايران در المپيك ريو گفت، بايد خدمت 
آقاي كيومرث هاشمي بابت اين انتخاب تبريك گفت، بايد به مسئولان 
كميته ملي المپيك آفرين گفت كه مي توانستيد چرخ هاي توليد ملي را 
با همين كاروان به حركت درآوريد اما رفتيد با نابلدها و چيني ها قرارداد 

بستيد، چيني هايي كه خودشان در المپيك آديداس مي پوشند.
نكته جالب اينكه در اين مواقع آقايان مسئول هميشه مي گويند اولويت مان 
شركت هاي داخلي بوده است. جناب هاشمي هم ديروز اين را گفت؛ ولي 
نمي دانيم چرا هميش��ه در لحظه آخر خوب هاي داخل��ي  كنار مي روند و 
بي كيفيت ها و خارجي ها جلو مي آيند. يكي از همين آقايان مسئول ورزش 
مي گفت: داخلي ها پول مي خواهند، ما مي گوييم خب بخواهند پول خودمان 
صرف چرخش چرخ هاي توليدي ها، سر كار رفتن جوان ها و كارگرها و معرفي 
توليدات داخلي خودمان مي شود، اما آقايان شعار مردم فريب صرفه جويي 
در هزينه را س��ر مي دهند كه بله »هدف اصلي ما اين بود كه كوچك ترين 

هزينه اي متحمل نشويم«، بله درست مي گوييد ما هم كه...
مي گويند چند كشور ديگر نيز در المپيك از اين برند استفاده مي كنند، 
ما منتظر شروع المپيك مي مانيم. 12 روز ديگر تعدادشان را مي شماريم 
و بعد با عدد دوباره در خدمت ش��ما خواهيم بود، هرچند كه آن روز هم 
ديوار حاشا بلند است. يك كلام و آن اينكه كاروان ايران در المپيك 2016 
ريو مي توانست با بهترين طرح البته توليد داخلي آن هم در روزهايي كه 
توليدكنندگان داخلي ايران نمايشگاه ترتيب داده  اند كه در برزيل حاضر 
شوند، ولي حالا بايد شلاق پوشيدن لباس هاي بدطرح و توليدات شركت 
گمنام چيني كه تنها به خاطر قهرماني هاي رئيس اش در المپيك هاي 
دورتر شناخته مي شود را بر تن مان و بر تن ملي پوشان المپيكي تحمل 
كنيم چراكه آقايان مسئول نتوانس��تند يا بهتر بگوييم كه نخواستند با 
توليدكنندگان خوب و طراحان بزرگ داخلي حتي براي همان 50درصدي 
كه خودش��ان مدعي هس��تند كنار بيايند. ديروز به رغم تمام خنده ها، 
شوخي ها، س��خنراني ها و ارائه برنامه هاي صرفه جويانه، روز تلخي براي 
ورزش ايران بود. روزي كه ورزش به بدنه اقتصاد مقاومتي و شعار اقدام و 
عمل براي رسيدن به آن زخم زد، زخمي بد، زخمي كه مقابل چشم دنيا 
قرار است نمايشش بدهيم، زخمي كه در رژه كاروان ايران در المپيك ريو 
ما را مي رنجاند، اما مسئولان ورزش كشور به طور حتم به آن مي خندند.

مسئولان ورزش با اين كج سليقگي دو ضربه به اقتصاد مقاومتي زدند. اول با 
انتخاب بد داخلي توانمندي هايمان را زير سئوال بردند و دوم با روي آوردن 

به خارجي ها شايستگي هايمان را ناديده گرفتند.

سرمربي جديد تيم ملي انگليس انتخاب شد

آلاردايس: سال ها دنبال اين پست بودم
مسئولان اتحاديه فوتبال انگليس پس از بررسي هاي زياد و مذاكره با چند 
گزينه مورد نظر س��رانجام سكان هدايت سه ش��يرها را به سم آلاردايس 
سپردند. سرمربي جديد تيم ملي انگليس 61 ساله و پيش از اين وستهام، 
بولتون و ساندرلند را در ليگ برتر هدايت كرده است. ناكامي انگليس در يورو 
2016 سبب شد تا هاجسون پيش از بركناري استعفا دهد. حالا آلاردايس 
بايد اين تيم را به جام جهاني 2018 روسيه برساند. جالب اينجاست پيش 
از اين آلاردايس در سال 2006 نيز تا يك قدمي نيمكت تيم ملي پيش رفت 
اما قرعه به نام مك لارن افتاد اما اين بار قرارداد دو ساله سرمربي جديد قطعاً 
در صورت صعود انگليس به جام جهاني در روسيه حضور خواهد داشت. 
سم آلاردايس پس از انتخابش در اولين اظهارنظر گفت: »اين حقيقت را 
نمي توانم كتمان كنم كه سال ها به دنبال اين پست بودم. افتخار مي كنم به 
عنوان سرمربي جديد تيم ملي كشورم انتخاب شدم. به نظر من اين بالاترين 
پست در فوتبال انگليس است. تمام تلاش��م را به كار مي گيرم تا بهترين 
عملكرد را در تيم ملي انگليس داشته باشيم و باعث شويم تمام هواداران در 
اين كشور از فوتبال لذت ببرند. تمركز اصلي من روي تيم ملي بزرگسالان 
خواهد بود. مي دانم كسب نتيجه از اهميت بالايي برخوردار است. در كنار اين 
موضوع روي پيشرفت تيم هاي پايه اي تمركز خواهيم كرد. ظرفيت و استعداد 
بالايي در كشور داريم و زمان اين است كه بتوانيم اين استعدادها را پرورش 
دهيم.« نقطه تاريك سرمربي سه شيرها نرسيدن به هيچ عنوان قهرماني در 
كسوت مربيگري است. آلاردايس 22 سال سابقه سرمربيگري دارد اما طي 
اين سال ها هرگز با هيچ تيمي دستش به جام نرسيده است. حمايت مربيان 
حاضر در ليگ جزيره اما براي سرمربي انگليس اميدواركننده بود. كونته، 
ونگر و مورينيو از انتخاب اتحاديه فوتبال حمايت كردند. اعتماد بازيكنان به 
آلاردايس نيز از جمله نكات مثبت انتخاب سرمربي جديد انگليس است. در 
حالي كه پس از حذف سه شيرها از جام ملت هاي اروپا انتقادها به اوج خود 
رسيده بود نشستن سرمربي پيشين وستهام جو مثبتي را ايجاد كرده است. 
وين روني، كاپيتان انگليس حمايتش از آلاردايس را اعلام كرد: »آلاردايس 
احتمالاً سبك متفاوت بازي را به تيم ملي مي آورد. اميدوارم اين راهكاري 
خوب باشد. من با او از طريق تيم هاي كه تاكنون مربيگري كرده، آشنا هستم 
و ما مي توانيم تحت هدايت او،  موفق شويم.« صعود به جام جهاني 2018 

اصلي ترين هدف فوتبال ملي انگليس به حساب مي آيد. 
------------------------------------------------------------

اولين حضور مورينيو خوش يمن نبود
 آقاي خاص: شکست در بازي دوستانه

 اهميتي ندارد
تحمل شكست سنگين شياطين سرخ مقابل دورتموند براي هواداران اين تيم و 
البته خوزه مورينيو سخت است. در حالي كه آقاي خاص منتظر بود شاگردانش 
در اولين حضور او روي نيمكت منچستر خوش بدرخشند شكست 4 بر يك 
را متحمل شدند. از زماني كه سرمربي پرتغالي هدايت قرمزهاي منچستر را 
برعهده گرفته هواداران منتظرند تا بار ديگر شاهد قدرت نمايي منچستر در 
ليگ جزيره باشند. در شرايطي كه انتظار مي رفت انتخاب مورينيو به انتقادهاي 
اين چند سال پايان دهد اما اولين بازي منچستر براي آقاي خاص خوش يمن 
نبود و او پس از كسب اين نتيجه مجبور شد به خبرنگاران در خصوص اين 
شكست توضيح دهد: »شكست در ديدارهاي دوستانه اهميتي ندارد چراكه 
تيم در فصل آمادگي به سر مي برد و بازيكنان به شرايط مطلوب شان نرسيده اند. 
تيمي در ديدارهاي دوستانه به پيروزي مي رسد كه خوب تمرين كرده باشد.« 
مورينيو از منتقدان خواست تا ش��رايط او و سرمربي دورتموند را با يكديگر 
مقايسه نكنند: »بعضي از مربيان دوست دارند تيم آنها در بازي هاي دوستانه 
برابر تيم هاي ضعيف به ميدان برود اما من چنين چيزي را دوست ندارم. درست 
است كه اين يك ديدار دوستانه بود اما من در هيچ شرايطي شكست را دوست 
ندارم. گاهي اوقات تيمي كه شايسته پيروزي است، نمي تواند پيروز بازي شود. 

فاصله منچستريونايتد و دورتموند اين نتيجه نبود.«

پس از مدت ها انتظار دي�روز در آكادمي ملي 
المپيك از لباس كاروان ايران در المپيك ريو 
رونمايي شد، لباس هايي كه قرار بود برگرفته 
از طرح هاي اسلامي، اسليمي و ايراني باشد اما 
تنها دقايقي بعد از رونمايي از اين لباس ها بود 
كه موج انتقادها نسبت به لباس هاي طراحي 
ش�ده ب�راي كاروان المپيك ايران آغ�از و به 
سوژه اي طنز در شبكه هاي اجتماعي تبديل 
شد و كاربران مختلف با نوشته هاي طنز به انتقاد 
از كت شلوار و مانتوهايي طراحي شده براي رژه 
كاروان ايران در افتتاحيه المپيك پرداختند. 
هفته گذشته بود كه خبر رونمايي از لباس كاروان 
اي��ران در المپيك روي خروج��ي خبرگزاري ها 
رفت، لباس هايي كه شاهرخ شهنازي درباره آن 
گفته بود: »براي نخستين بار در طول تاريخ، البسه 
اعضاي كاروان ايران براي بازي هاي المپيك ريو 
برگرفته از طرح هاي اس��لامي، اسليمي و ايراني 
خواهد بود. براساس طراحي انجمن طراحان ملي، 
رنگ سفيد و آبي براي لباس كاروان ايران درنظر 
گرفته شده است. طرح اسلامي مدنظر برگرفته 
از كاش��ي كاري هاي گنبد مسجد شيخ لطف الله 
اصفهان است. آثار كاشي كاري ايراني به رنگ آبي 
بوده و رنگ سفيد هم نماد صلح، دوستي و آرامش 
اس��ت. در اين طرح پرچم ايران ه��م به صورت 

نوارهاي حاشيه اي پيش بيني شده است.«
سرانجام ديروز بود كه در آكادمي ملي المپيك 
از لباس هاي كاروان ايران در افتتاحيه المپيك 
رونمايي شد، لباس هايي كه اوج كج سليقگي را 
مي شد در آن ديد. تركيب رنگ هاي به كار رفته 
و همچنين نوع دوخت كت و شلوار ها و مانتو و 
شلوار ها انتقادات زيادي را به همراه داشت. اين 
در حالي اس��ت كه لباس هر يك از كشورها در 
هر مس��ابقه اي به خصوص المپيك و در مراسم 
رژه بيانگر فرهنگ آن كشور است، اما در لباس 
طراحي شده براي رژه كاروان ايران در ريو نمادي 
از پرچم و فرهنگ ايراني ديده نمي ش��ود، كت، 
پيراهن و ش��لوار و حتي رنگ كفش همخواني 
مناس��بي با هم ندارند. مس��ئولان كميته ملي 
المپيك مي گويند اين لباس ها را كميته فرهنگي 

كميته ملي المپيك انتخاب كرده اند، كميته اي 
كه احمد مسجدي، مسئول آن خوش شانس بود 
كه زودتر از بقيه به برزيل رفته است وگرنه بايد 
امروز پاس��خگوي انتقادات بي ش��ماري بود كه 
نسبت به بدسليقگي به كار رفته در لباس كاروان 

ايران در افتتاحيه المپيك است. 
    

همانطور كه پيش بيني مي شد لباس هاي رسمي 
كاروان اي��ران در المپيك ب��ا انتقادهاي زيادي 
روبه رو شد، از انتقاد و دس��تمايه طنز قراردادن 
اين مس��ئله در ش��بكه هاي اجتماعي تا انتقاد 
عضو هيئت اجرايي كميته ملي المپيك. عليرضا 
دبير، نايب رئي��س كميته مل��ي المپيك تأييد 
كرد كه لباس هاي زيبايي براي كاروان المپيك 
ايران انتخاب نشده اس��ت. دبير ديروز با اشاره 
به اهمي��ت لباس ف��رم در بازي ه��اي المپيك 

به خبرآنلاي��ن گفت: »م��ن در كميته انتخاب 
لباس هاي المپي��ك نب��ودم. در هيئت اجرايي 
ما فقط نكاتمان را گفتيم و تأكيد داش��تيم در 
انتخاب رنگ و كيفيت لباس ها بيشترين دقت 
وجود داشته باشد چون اين لباس ها به نوعي در 
مراس��م رژه، معرف كاروان جمهوري اس��لامي 
ايران هستند.« او كه خودش دو بار در المپيك 
حضور داش��ته و مدال طلاي اين بازي ها را در 
سال 2000 به دس��ت آورده اس��ت، مي گويد: 
»لباس هاي كاروان را الان در كانال هاي تلگرامي 
ديدم و به نظرم خيلي برازنده كاروان المپيك ما 
نيس��تند. من خودم دو دوره در المپيك حضور 
داشتم. ورزشكار بودم و مي دانم وقتي لباس ها 
قش��نگ و با كيفيت نباشند چه اتفاقي مي افتد. 
وقتي كيفيت لباس خوب نباش��د، ورزشكار آن 
را در دهكده نمي پوش��د. در زماني كه خودم در 

المپيك حضور داشتم براي رژه ها هم كه معمولاً 
زشت ترين تركيب ها انتخاب مي شدند و خود من 

از پوشيدن آن گريزان بودم.«
    

علاوه بر انتقادهاي رسمي، كاربران شبكه هاي 
اجتماعي هم با انتشار تصاوير و متن هاي مختلف، 
نس��بت به طراحي لباس ورزش��كاران المپيك 
واكنش نشان دادند. با گذش��ت چند ساعت از 
اين مراسم، تصاوير اين لباس ها كه واكنش هاي 
طنز متفاوت و بعضاً جالبي را به همراه داش��ت 
در ش��بكه هاي اجتماعي س��وژه كاربران شد و 
تمسخر آنها را به همراه داش��ت. بخشي از اين 
واكنش ها به شرح زير اس��ت: »يه جوري لباس 
طراحي كردن كه روزي هزار بار ش��كر مي كنم  
به المپيك راه پيدا نكردم«، »وضعيت طوريه كه 
اگه همه بازيكناي ايراني حاضر تو المپيك همون 
مرحله اول از مس��ابقات حذف شن و در توجيه 
حذفش��ون بگن لباس��مون خيلي زشت بود«، 
»مثل روپوش مدرس��ه مي مونه«، » لباس هاي 
كاروان المپيكي ايران رو بذارن سر ديوار مهرباني 
كسي برنمي داره بعد اينا باش ميرن ريو!«، »يك 
دقيقه سكوت به خاطر لباس ايران در المپيك!«، 
»هميشه بايد زرش��ك طلايي به كاروان ايران 
بابت تيپ هاي فوق العاده ضعيف تعلق بگيره«، 
»ش��عار كاروانو هم چه خوب مي شه اگه بذارن: 
نه همين لباس زيباست نشان آدميت «، »شما 
فقط يه لحظه بهداد س��ليمي و س��عيد معروف 
رو ت��و اين لباس تص��ور كن! خداي��ي اين همه 
س��ليقه از كجا مياد؟!«، »يونيفرم مدرس��ه ما 
خيلي شيك تر و خوش��گل تر از يونيفرم كاروان 
المپيك ب��ود، بيان بدم بب��رن از روش بدوزن« 
و »طرح لباس المپيك ايران يني يه جوريه كه 
ياد كت ش��لوار جواد رضويان توي سيب خنده 
ميافتم!!« حالا با اين واكنش ها بايد ديد در لباس 
كاروان ايران تجديدنظر مي شود يا المپيكي ها با 
همين لباس ها در افتتاحيه ريو حاضر خواهند 
ش��د، لباس هايي كه اين روزها س��وژه تمسخر 
قرار گرفته اس��ت و نش��اني از فرهنگ ايراني و 

اسلامي ندارد!
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انگليس با آلاردايس نتيجه گرا مي شود
 وقتي انگليس در آخرين بازي تداركاتي 
قبل از ش��روع يورو 2016 پرتغال، تيمي 
كه يك ماه بعد قهرمان اروپا شد، را با يك 
گل شكست داد، واكنش ها همه حاكي از 
وحش��ت و نارضايتي بود: رويكرد اين تيم 
خيلي منفي اس��ت، اين تي��م فقط به گل 
نخوردن فك��ر مي كند. اين داس��تان كل 
يورو بود، رقابت براي كمتر توپ داش��تن. 
پراگماتيس��م در اين دوره سلطنت كرد، 
اتفاقي كه البته براي بيشتر دوره ها و تيم هاي موفق در تورنمنت هاي ملي 
مي افتد؛ شايد به استثناي برزيل 1970 و 1982، مجارستان 1954 و هلند 
1974 و 1978. حتي اسپانيايي كه بين سال هاي 2008 تا 2012 بر فوتبال 
جهان سلطه داشت هم تيمي به شدت پراگماتيك شده بود و عملاً بازي ها 
را با حفظ توپ بالاي بازيكنانش نابود مي كرد. اما در اين ميان به دلايلي 
ناشناخته و در تضاد با تمام تجربيات و حقايق، انگليسي ها از تيم ملي شان 
فوتبالي ايده آل و زيبا و ناب مي خواهند، فوتبالي كه عملاً وجود ندارد. شايد 
دليلش خماري غرور ملتي است كه فوتبال را ابداع كرده اند، شايد به هم 
گره خوردن زيبايي شناسي و كيفيت، شايد كمبود بازي هاي قابل اعتنا و 
مدام بازي كردن مقابل تيم هاي متوسط در مقدماتي ها. موفقيت پرتغال در 
يورو ايده  تجربي خوبي براي انگليس فراهم كرد. اگر اين انگليس بود دقيقاً 
در چه زمان و در چه مرحله اي دلزدگي از نوع بازي تيم جاي خودش را به 
اميد مي داد؟ مسئله  مهم اينجاست كه در تورنمنت هاي ملي فاصله ها به 
قدري كم است كه كيفيت عملاً موضوعيتي ندارد. تنها عامل مهم درست 
عاملي است كه انگليس در نيم قرن بلد نبوده: گرفتن نتيجه در بازي هاي 
حذفي. آيا آلاردايس اين شرايط را تغيير خواهد داد؟ جواب قطعي به اين 
سؤال غيرممكن است، اما آلاردايس روحيه  تيمي و طرح و برنامه  مشخصي 
خواهد ساخت. آلاردايس در استفاده از علوم ورزشي، آمارو داده ها وسواس 
زيادي دارد و س��ابقه  خوبي هم در بردن بازي هاي كليدي دارد. فوتبال 
انگليس آلاردايس به هي��چ وجه فوتبالي زيبا نخواهد ب��ود و قطعاً هيچ 
ارتباطي با آن فوتبال مبني بر مالكيت توپ كه گرگ دايك در بيانيه اش 
براي دي.ني. اي انگليس اعلام كرده بود، نخواهد داشت. بنابراين از همين 
ابتداي كار آلاردايس بين ژورناليس��ت ها، هواداران و مخالفان خودش را 
خواهد داشت، مخالفاني كه انتخاب او را به عنوان قدمي به عقب و پسرفت 
مي بينند، اما وظيفه  مربي تيم ملي فقط بهترين استفاده از آنچه دارد است، 
كاري كه آلاردايس در دوران مربيگري اش به خوبي انجام داده. پوس��ت 
آلاردايس به اندازه  كافي ضخيم است كه انتقادات اثري روي رويكردش 
نداشته باشد. آلاردايس با فاصله  زياد بهترين گزينه  موجود براي انگليس و 

البته رفتنش از ساندرلند روزي تلخ براي هوادارانش بود.
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چـهـرهها

88498432سرويس ورزشي

رسيدن به ركورد يك ضرب شايعه است
گمانه زني ها در م��ورد ركوردزني حركت 
ي��ك ض��رب ب��ه مي��زان 220كيلوگرم 
ب��راي قوي ترين مرد المپي��ك در حالي 
وجود دارد كه بهداد سليمي با رد شايعه 
ركوردشكني اش گفت: »نمي دانم روي چه 
حسابي اين حرف ها زده مي شود، اما خيلي 
مستند نيست. البته شرايطم خوب است و توانسته ام وزنه هاي خوبي 
بزنم. در دوضرب نيز توانسته ام به وزنه 250 كيلوگرم برسم و به دنبال 
افزايش ركورد در روزهاي باقي مانده هستم تا به وزنه هاي بالاتر از 
250 كيلوگرم برسم. با توجه به وزنه هايي كه در تمرينات زده بودم، 
شوراي عالي فني لطف داشتند و من را براي المپيك انتخاب كردند. 
البته در تمرينات به وزنه هايي رسيدم كه نمي توان گفت ايده آل، اما 

خوب است اما باز هم تابع تصميمات هستم.«

فريدون حسن

بايد با مدال از المپيك بازگردم
هيچ گاه تصور نمي كرد با وجود عملكرد 
ضعيفش در جام جهاني باز هم رس��ول 
خادم به او اعتماد كند و نام او را در ليست 
مس��افران ريو قرار دهد. عليرضا كريمي، 
آزادكار وزن 86 كيلوگ��رم تيم كش��تي 
كشورمان با اشاره به اينكه تا المپيك به اوج 
مي رسد، گفت: »مطمئناً تا زمان اعزام به المپيك نيز در اوج آمادگي 
خواهم بود. من در ميادين مهم و بزرگي كشتي گرفته ام و به خوبي 
مي دانم كه مصاف در المپيك مثل هيچ كدام از آنها نيست، اما سعي 
خواهم كرد تا با مدال به ايران بازگردم. انگيزه زيادي براي كسب مدال 
دارم و بايد با دست پر از ريو بازگردم، چراكه از يك سو بايد پاسخگوي 
اعتماد رسول خادم و مربيان تيم ملي باشم و از سوي ديگر زحمات 

زيادي براي رسيدن به اين موقعيت كشيده ام.«

تفاوت از زمين تا آسمان
 ديروز سايت ها تصاويري از رونمايي لباس كاروان كشورهاي حاضر در 
المپيك را با تصاوير مدال آورانشان به نمايش گذاشتند. تصاويري كه 
تنها براي ما حسرت به دنبال داشت، حس��رت به خاطر اينكه حداقل 
مي شد انتخاب هايي درست تر داش��ت. حداقل مي شد ما هم به جاي 
مانكن از افتخارآفرينانمان دعوت كنيم. هرچند مقايسه ورزش ايران با 
حرفه اي هاي منچستريونايتد قياس درستي نيست، اما منچستري ها 
هم با انتشار اين تصاوير از لباس فصل جديد خود رونمايي كردند، حالا 
خودتان مقايسه كنيد. راس��ت گفته اند كه ميان ماه من تا ماه گردون 

تفاوت از زمين تا آسمان است. 

مناف هاشمي،  معاون وزير ورزش و جوانان با اشاره به پاداش هاي 
اهدايي به ورزش��كاران و قول هايي كه در اين زمينه داده ش��ده، 
تأكيد مي كند كه اي��ران  در پرداخت پاداش ب��ه المپيكي ها بين 
شش كشور اول دنيا قرار دارد: »حدود 10مورد در بحث پاداش ها 
مدنظر قرار گرفته كه هشت مورد از آن عملي شده. مبالغ پرداختي 
به ورزش��كاراني كه مدال مي گيرند مبالغ خوبي است و براساس 

پژوهش هايي كه انجام گرفته در بحث پرداخت پاداش به مدال آوران 
المپيكي بين پنج يا شش كشور اول هستيم.« صحبت هاي هاشمي 
در حالي مطرح مي شود كه نگاهي به آمار پاداش هايي كه كشورهاي 
حاضر در المپيك براي ورزش��كاران خود در نظر گرفته اند نشان 
مي دهد ايران در زمينه پرداخت پاداش،  در بين 10 كشور اول هم 

نيست چه برسد به شش كشور اول!

در پرداخت پاداش جزو6 كشور اول دنيا هستيم!

همدلي و وحدت پارالمپيکي موج مي زند
رباب شهريان، معاون امور ورزش بانوان و وزير ورزش و جوانان در پي حضور 
در ورزشگاه آزادي و بازديد از تمرينات تيم هاي ملي قايقراني و تيراندازي 
جانبازان و معلولان گفت: »جاي تقدير و قدرداني دارد همدلي و وحدتي 
كه در بازديد از اردوهاي تيم هاي پارالمپيكي شاهد بوديم كه قطعاً نشانگر 
مديريت فدراسيون جانبازان و معلولان است. با توجه به اينكه تعداد بانوان 
در پارالمپيك به 23 سهميه افزايش يافته مي توان گفت افتخارآفريني 

بانوان ورزشكار پيش از ريو آغاز شده و با كسب مدال كامل مي شود.«

نبودم در كنار شهسواري مأيوس كننده است
س��رمربي تيم ملي پينگ پنگ بانوان به همراه ندا شهس��واري براي 
دومين بار در تاريخ پينگ پنگ دختران سهميه المپيك را كسب كرده 
اما باز هم نمي تواند در المپيك در كنار شهسواري باشد. اتفاقي كه سيما 
ليموچي آن را مأيوس كننده مي خواند: »در المپيك لندن نيز اين اتفاق 
افتاد و تصور مي كردم اين بار كه سه سهميه كسب كرده ايم،  دو مربي 
اعزام شوند اما نش��د.  اي كاش مرا صدا مي كردند و دنبال يك راهكار 

مي گشتيم. عدم حضور من در كنار شهسواري مأيوس كننده است.«

با مربي ايراني در ريو  بزرگي مي كنم 
مجتبي عابديني، شمشيرباز المپيكي اسلحه سابر ايران معتقد 
است با مربي ايراني خود در ريو بزرگي خواهد كرد: »پيش بيني 
عملكرد در المپيك سخت تر از هر رويداد ديگر است اما اگر روز، 
روز من باش��د به فينال هم راه پيدا مي كنم چون آمادگي خيلي 
بالايي دارم، در آلمان رقابت هايم برگزار شد كه طي آن توانستم 
حريفان المپيكي خود را شكس��ت داده و سوم شدم. من از حالا 

خود را در فينال المپيك مي بينم اگر روز، روز من باشد.«

جاناتانويلسون

 اسكاي اسپورت

علم كوه زير پاي بسيجيان
كوهنوردان بسيجي منتخب شمال كش��ور موفق شدند به قله علم كوه 
صعود كنند. سردار يزداني، رئيس سازمان ورزش بسيج در مراسم افتتاحيه 
اين صعود موفقيت آميز گفت: »تلاش مي كنيم تا با توس��عه برنامه هاي 
كوهپيمايي براي مردم موجبات نشاط و سلامت جامعه را فراهم كنيم.« 
-------------------------------------------------------------

شروع مقتدرانه جوانان بسکتبال
تيم بسكتبال جوانان ايران در اولين ديدار خود در مسابقات قهرماني 
آسيا و انتخابي جهان با پيروزي 106 بر 40 مقابل اندونزي گام اول را 
محكم برداشت. ملي پوش��ان جوان ايران عصر ديروز در دومين ديدار 
به مصاف قزاقستان رفتند. س��ه تيم برتر اين رقابت ها جواز حضور در 

مسابقات قهرماني جوانان جهان را به دست مي آوردند.
-------------------------------------------------------------

پيروزي پرگل هندباليست هاي جوان ايران
تيم هندبال جوان��ان ايران در چارچوب رقابت ه��اي قهرماني جوانان 
آسيا موفق شد تيم جوانان اردن، ميزبان مسابقات را با اختلاف 24 گل 
شكست دهد. هندباليست هاي جوان ايران در اين ديدار 41 بر 17 اردن 
را از پيش رو برداشتند. تيم هندبال ايران در دومين بازي خود امروز از 

ساعت 16:30 به وقت تهران به مصاف ازبكستان مي رود.
-------------------------------------------------------------

شمسايي خداحافظي كرد!
وحيد شمس��ايي، بازيكن- س��رمربي تيم فوتسال تأسيس��ات دريايي در 
تصميمي بحث برانگيز پس از حذف اين تي��م در مرحله يك چهارم نهايي 
رقابت هاي باشگاه هاي آسيا و بازگشت به ايران از سمت خود كناره گيري كرد. 
البته شمسايي عنوان كرده كه قصد دارد چند ماهي به مسافرت برود و به دور 

از فوتسال استراحت كند، اما نزديكان او از خداحافظي اش حرف زده اند.
-------------------------------------------------------------

آبروريزي در فروش منصوري قرچك
تيم فوتسال منصوري قرچك به دانشگاه آزاد فروخته شد. كريم منصوري، 
مديرعامل باشگاه شهيد منصوري در اين خصوص مي گويد: »آنقدر قيمت 
فروش باشگاه پايين است كه با گفتن آن آبروي فوتسال مي رود. اين مبلغ 

در حد مبلغ قرارداد يك بازيكن ليگ برتري است!

شيوا نوروزي

لباس المپيکي ها سوژه طنز مردم شد!
رونمايي پرحاشيه از لباس هاي كاروان ايران در المپيك ريو 

سعيداحمديان
گزارش

مي روم تا مثل نادرشاه كشورها را فتح كنم!
جواد محجوب، جودوكار وزن 100 - كيلوگرم ايران با اعتماد به نفس و انگيزه بسيار 
بالا از عزم خود براي كسب مدال المپيك و تغيير نگاه ها نسبت به جودوي ايران 
مي گويد: »شرايطم خوب است. فقط وزنم پنج، شش كيلو بالاست و قصد دارم 
تا زمان اعزام اضافه وزنم را به سه كيلوگرم برسانم تا براي وزن كشي مشكلي 
نداشته باشم. به لحاظ بدني نيز در شرايط بسيار خوبي هستم و اميدوارم در روز 
مسابقه هم با همين شرايط و با همين روحيه به مصاف حريفانم بروم. مطمئناً از 
هيچ حريفي نمي ترسم، بلكه مي خواهم همه حريفانم را له كنم. من فقط به 
دنبال مدال نيستم، بلكه مي خواهم كاري كنم تا حريفانم تا هميشه 
خاطره بدي از المپيك ريو در ذهنشان باقي بماند. مي روم تا 
شش كشور را مانند نادر شاه فتح كنم! قول مي دهم كه با 
تمام وجودم بجنگم. كم نمي گذارم و تا آخرين نفس براي 
رسيدن به موفقيت مبارزه مي كنم. البته در جودو ممكن 
است در يك صدم ثانيه پيروز شوي يا شكست بخوري. 
به خصوص اينكه تمام جودوكاران در المپيك به اميد 
كسب مدال روي تاتامي مي روند، اما با تمام وجود از 

پرچم پرافتخار ايران دفاع مي كنم.«

به كسب اولين مدال تيراندازي المپيك اميدوارم
نجمه خدمتي، تيرانداز المپيكي ايران كه در ريو در دو ماده بادي و خفيف شليك 

مي كند، با مفيد ارزيابي ك��ردن اردوي آلمان تأكيد ك��رد در المپيك از تجربه 
هم تيمي هايش استفاده مي كند: »تمرينات خوبي در آلمان داشتيم، چون هم 
اسلحه ها را تجهيز كرديم و هم فشنگ مورد نيازمان تأمين بود و در آرامش تمرين 
كرديم و اميدوارم اين آرامش در المپيك هم حفظ ش��ود. مي دانم در المپيك 
فشار زيادي روي ورزشكاران است و سعي مي كنم با استفاده از تجربيات مه لقا 

جام بزرگ و الهه احمدي كه يك بار استرس و شرايط ويژه المپيك را تجربه 
كردند استفاده مي كنم و آنها هم هر كمكي از دستشان بيايد انجام مي دهند. 

درست است كه تجربه المپيك را ندارم و بسياري مي گويند كم سن و 
سال اس��ت و نمي تواند در المپيك نتيجه بگيرد، اما به اين حرف ها 
توجه نمي كنم. از نظر ذهني خودم را آماده كردم. در اينچئون هم از 
اين حرف ها شنيدم اما شايد تجربه حضورم در فينال هاي مهم از 
هم تيمي هايم بيشتر باشد. ايران لياقت كسب اولين مدال تيراندازي 
را دارد و اميدوارم اين اتفاق بيفتد. در بادي و خفيف تمرين خوبي 
داشتم اما تمرينات فشرده خفيف را به دليل كمبود فشنگ دير 

آغاز كرديم با وجود اين اميدوارم با دست پر برگرديم.«

دنياحيدري
منهايفوتبال


